



MEN NU

A Taste of Lebanon

Marmoura Breakfast



Lebanese Breakfast

A generous Lebanese breakfast spread of fresh vegetables, olives, labneh, zaatar, olive oil, honey, jam and butter, served with a warm bread basket. Choose your eggs boiled, fried, scrambled or as an omelette, with coffee, tea or juice.

69

الفطور اللبناني

تشكيلة لبنانية سخية من الخضروات الطازجة والزيتون واللبننة والزعر وزيت الزيتون والعسل والمربي والزبدة، تُقدَّم مع سلة من الخبز الدافئ. مع اختيارك من البيض المسلوق أو المقلي أو المخفوق أو الأومليت، إلى جانب القهوة أو الشاي أو العصير.

(G) (D) (E) (SS)

Chef Signature

(G) Gluten (D) Dairy (N) Nuts (SS) Sesame (SF) Shellfish (F) Fish (E) Egg

All prices are in UAE dirham and are inclusive of all applicable service charges and taxes. الأسعار المذكورة بالدرهم الإماراتي، وتشمل رسم الخدمة والضرائب.



Foul Medammes

Slow-cooked fava beans seasoned with cumin, lemon and extra virgin olive oil.

27

فول مدمس

فول مدمس مطهو على مهل ومتبل بالكمون والليمون وزيت الزيتون البكر الممتاز.



Foul Bîl Tahini

Fava beans finished with creamy tahini and served with warm pita bread.

27

فول بالطحينة

فول مدمس ممزوج بالطحينة الكريمة، يُقدَّم مع خبز عربي دافئ.



Balila

Warm chickpeas tossed with garlic, cumin, lemon and extra virgin olive oil, served with warm pita bread.

22

بليلة

حمص دافئ متبل بالثوم والكمون والليمون وزيت الزيتون البكر الممتاز، يُقدَّم مع خبز عربي دافئ.



Shakshuka

Poached eggs simmered in a rich, spiced tomato sauce with peppers, onions and fresh herbs, served with warm pita bread.

35

شكشوكة

بيض يُطهى برفق في صلصة طماطم غنية بالتوابل، مع الفلفل والبصل والأعشاب الطازجة، ويُقدَّم مع خبز دافئ.



G Gluten D Dairy N Nuts S Sesame SF Shellfish F Fish E Egg

All prices are in UAE dirham and are inclusive of all applicable service charges and taxes. الأسعار المذكورة بالدرهم الإماراتي، وتشمل رسم الخدمة والضرائب.

Cold Mezze

مقبلات باردة

Chef Signature



Marmoura Superfood Tabbouleh

A vibrant blend of parsley, tomatoes, chickpeas, onion and feta, finished with dried mint, lemon and extra virgin olive oil.

45

تبولة مرمورة سوبر فود

مزيج حيوي من البقدونس والطماطم والحمص والبصل وجبة الفيتا، مع النعناع المجفف والليمون وزيت الزيتون البكر الممتاز.

(D) (V)



Fattoush (G)

Crisp mixed leaves and vegetables tossed in a tangy sumac dressing with pomegranate molasses, toasted bread and pomegranate seeds.

39

فتوش

أوراق وخضروات مشكلة مع تتبيلة السماق ودبس الرمان، وخبز مقرمش وحبوب الرمان.



Baba Ghanouj

Smoky grilled eggplant tossed with fresh vegetables, lemon and extra virgin olive oil.

39

بابا غنوج

بادنجان مشوي بنكهة مدخنة ممزوج بالخضروات الطازجة والليمون وزيت الزيتون البكر الممتاز.

Classic Moutabal (D) (SS)

Char-grilled eggplant blended with yoghurt and tahini, finished with lemon, pomegranate, sumac, olive oil and fresh mint.

39

متبل كلاسيكي

بادنجان مشوي على الفحم ممزوج بالزبادي والطحينة، مع الليمون وحبوب الرمان والسماق وزيت الزيتون والنعناع الطازج.

(SS) Sesame (SF) Shellfish (F) Fish (E) Egg

الأسعار المذكورة بالدرهم الإماراتي، وتشمل رسم الخدمة والضرائب. الأسعار المذكورة بالدرهم الإماراتي، وتشمل رسم الخدمة والضرائب.



Tabbouleh (G)

Finely chopped parsley, tomatoes, onion, bulgur and fresh mint, dressed with lemon and extra virgin olive oil.

39

تبولة

بقدونس طازج، طماطم، بصل، برغل، نعناع، عصير ليمون، زيت زيتون بكر ممتاز.



Halloumi Quinoa Salad (D)

Grilled halloumi with quinoa, bell peppers, tomatoes and cucumber, tossed in lemon dressing and served with pomegranate seeds.

46

سلطة الحلومي والكينوا

حلوم مشوي مع الكينوا والفلفل الحلو الملون والطماطم والخيار، بتتبيلة الليمون وحبوب الرمان.



Classic Hummus (SS)

Silky chickpea hummus blended with tahini, lemon and olive oil, finished with fresh mint.

35

حمص كلاسيك

حمص مطحون مع طحينة، زيت زيتون، عصير ليمون، ونعناع طازج.



Muhammara (SS, N, G)

Roasted red peppers blended with walnuts, tahini, breadcrumbs and pomegranate molasses for a rich, smoky-sweet finish.

40

محمرة

فلفل أحمر مشوي ممزوج بالجوز والطحينة وفتات الخبز ودبس الرمان، بنكهة غنية وممدخنة وحلوة المذاق.

Vine Leaves

Tender vine leaves stuffed with rice, tomatoes, onion and parsley, slowly cooked with lemon, pomegranate molasses and olive oil.

35

ورق عنب

ورق عنب محشو بالأرز، طماطم، بصل، وبقدونس، مطبوخ بالليمون ودبس الرمان وزيت الزيتون.



Hot Mezze

مقبلات الساخنة

Chef Signature



Fattah Marmoura

Chickpeas and crisp fried bread layered with creamy yoghurt and finished with toasted pine nuts.

45

فتة مرمورة

حمص، خبز مقلي، مغطى بالزبادي والصنوبر.

(D) (G) (N)



Hummus with Meat (N) (SS)

Classic hummus topped with tender beef, roasted pine nuts, spring onion and extra virgin olive oil.

49

حمص باللحمة

حمص مغطى بقطع لحم بقري طرية، زيت زيتون، صنوبر محمص، وبصل أخضر.



Batata Harra (G)

Crispy potatoes tossed with garlic, chilli, coriander, paprika and fresh lemon.

35

بطاطا حرة

مكعبات بطاطا مقرمشة، ثوم، معجون فلفل حار، كزبرة، بابريكا، عصير ليمون، وقطع ليمون.

Cheese Rolls (D) (G)

Crisp fried pastry rolls filled with Akkawi cheese.

35

لفائف الجبن

معجنات مقلية محشوة بجبنة عكاوي.

Grilled Halloumi (D)

Grilled halloumi with tomatoes and arugula finished with basil oil.

45

حلووم مشوي

جبنة حلووم مشوية مع الطماطم والجرجير، تُقدّم مع زيت الريحان

(G) Gluten (D) Dairy (SS) Sesame (SF) Shellfish (F) Fish (E) Egg

All prices are in UAE dirham and are inclusive of all applicable service charges and taxes. الأسعار المذكورة بالدرهم الإماراتي، وتشمل رسم الخدمة والضرائب.



Sujuk

Spicy Lebanese sausages sautéed with tomatoes, green chilli, garlic, lemon and aromatic spices.

59

سجق

سجق لبناني حار، فلفل أخضر، ثوم، طماطم، ليمون، وبهارات.



Chicken Liver

Sautéed chicken liver with garlic, lemon and pomegranate molasses, finished with fresh parsley and pomegranate seeds.

55

كبد دجاج

كبد دجاج مطبوخة مع ثوم، ليمون، دبس رمان، حبوب رمان، بهارات، بقدونس طازج، وقطع ليمون.



Meat Sambousek

Golden fried pastries filled with seasoned minced meat and onion.

35

سمبوسك لحم

معجنات مقلية محشوة بخليط من اللحم المفروم والبصل والبهارات.



Lentil Soup

Velvety red lentil soup with onion, garlic, cumin and turmeric, served with toasted bread and fresh lemon.

30

شوربة عدس

مزيج كريمي من العدس الأحمر، بصل، ثوم، كمون، وكركم، يقدم مع خبز محمص وليمون.

Fried Kibbeh

Crisp bulgur shells filled with seasoned minced meat and caramelised onions, with a touch of hummus.

35

كبة مقلية

قشور برغل مقرمشة محشوة باللحم المفروم المتبل والبصل المكرمل، مع لمسة من الحمص.

Falafel

Crisp golden falafel served with creamy tahini and pickles.

35

فلافل

فلافل مقرمشة تقدم مع الطحينة والمخللات.



(G) Gluten (D) Dairy (N) Nuts (SS) Sesam

All prices are in UAE dirham and are inclusive of all applicable service charges and tax.

الأسعار المذكورة بالدرهم الإماراتي، و.

مشاوي Grills



Marmoura Mixed Grill

A generous selection of lamb chop, shish tawouk, lamb tikka and Lebanese kebab, served with French fries, grilled tomatoes and onions, and biwaz salad.

109

تشكيلة مشاوي مرمورة

تشكيلة سخية من ريش الغنم، شيش طاووق، تكا لحم الغنم والكباب اللبناني، تُقدّم مع البطاطا المقلية، والطماطم والبصل المشويين، وسلطة البيواز.

(D) (G)



Classic Mixed Grill

A generous selection of Shish Tawouk, lamb tikka and Lebanese kebab, served with French fries, grilled tomatoes and onions, and biwaz salad.

89

تشكيلة المشاوي الكلاسيكية

تشكيلة سخية من شيش طاووق، وتكا لحم الغنم، والكباب اللبناني، تُقدّم مع البطاطا المقلية والطماطم والبصل المشويين وسلطة البيواز.

(D) (G)

Sides الأطباق الجانبية

Yogurt with Cucumber (D) 29	Parmesan Fries (D) (G) 35
زبادي بالخيار	بطاطس مقلية بالبارميزان
French Fries (G) 25	Lebanese Rice (D) 30
بطاطس مقلية	أرز لبناني
Sweet Potato Fries (G) 30	Steamed Basmati Rice 25
بطاطا حلوة مقلية	أرز بسمي مطهو على البخار

(G) Gluten (D) Dairy (N) Nuts (SS) Sesame (SF) Shellfish (F) Fish (E) Egg

All prices are in UAE dirham and are inclusive of all applicable service charges and taxes. الأسعار المذكورة بالدرهم الإماراتي، وتشمل رسم الخدمة والضرائب.

Lebanese Kafta Ⓢ Ⓞ

Char-grilled minced lamb seasoned with parsley, onion and Lebanese spices, served with French fries, hummus, grilled vegetables, pickles and biwaz salad.

85

كفتة لبنانية

كفتة لحم غنم مشوية متبلة بالبقدونس والبصل والبهارات اللبنانية، تقدم مع بطاطس مقليّة، حمص، طماطم وبصل مشوي، مخللات، سلطة البيواز.



Lahmeh Meshwi Ⓞ Ⓢ

Marinated lamb cubes grilled over flame and served with steak fries, grilled tomatoes and onions.

85

لحمة مشوية

مكعبات لحم غنم متبلة، تُقدم مع شرائح البطاطس المقلية السمكية، والطماطم والبصل المشوي.



Shish Tawouk Ⓞ Ⓞ Ⓢ

Marinated chicken breast grilled until tender, served with French fries, garlic sauce, pickles and warm pita bread.

65

شيش طاووق

صدر دجاج متبل ومشوي حتى يصبح طرياً، يقدم مع البطاطس المقلية وصلصة الثوم والمخللات وخبز البيت الدافئ.



Arayes Ⓞ

Char-grilled Arabic bread filled with seasoned minced lamb and served with garlic sauce and pickles.

65

عرايس

خبز عربي مشوي ومحشو بلحم الغنم المفروم والتمبل.

Burger برجر

Marmoura Classic Burger

Juicy grilled beef topped with melted cheese, garlic sauce, lettuce, tomato and pickles in a toasted sesame brioche bun.

55

برجر مرمورة الكلاسيكي

قطعة لحم بقري مشوية مغطاة بجبنة مذابة وصلصة الثوم والخس والطماطم والمخللات، داخل خبز بريوش بالسمسم محمص.

(D) (G) (E) (SS)



(G) Gluten (D) Dairy (N) Nuts (SS) Sesame (SF) Shellfish (F) Fish (E) Egg

All prices are in UAE dirham and are inclusive of all applicable service charges and taxes. الأسعار المذكورة بالدرهم الإماراتي، وتشمل رسم الخدمة والضرائب.

Sandwiches

السندويشات



Falafel

Crispy falafel with lettuce, tomato, pickles and tahini, wrapped in warm Arabic bread.

25

فلافل

فلافل مقرمشة مع خس، طماطم، مخللات، وصلصة الطحينة في خبز عربي دافئ.



Lamb Tikka

Char-grilled lamb tikka with onion, fresh herbs and mint sauce, wrapped in warm Arabic bread.

39

تكا لحم الغنم

قطع تكا لحم الغنم المشوية على الفحم مع البصل، والأعشاب الطازجة، وصلصة النعناع، ملفوفة في خبز دافئ.



Shish Tawouk

Marinated grilled chicken with garlic sauce, pickles and lettuce, wrapped in warm Arabic bread.

35

شيش طاووق

دجاج شيش طاووق متبل ومشوي مع صلصة الثوم والمخللات والخس، ملفوف في خبز عربي دافئ.



Grilled Kebab

Char-grilled Lebanese kebab with fresh herbs, onion and pickles, wrapped in warm Arabic bread.

39

كباب مشوي

كباب لبناني مشوي على الفحم مع الأعشاب الطازجة والبصل والمخللات، ملفوف في خبز عربي دافئ.

Desserts

حلويات

Turkish Baklava with Mastic Ice Cream

Golden crisp filo layered with pistachios and sugar syrup, served with traditional mastic ice cream.

45

بقلاوة تركية مع آيس كريم المستكة

رقائق فيلو ذهبية ومقرمشة بطبقات من الفستق وشراب السكر، تُقدَّم مع آيس كريم المستكة التقليدي.

(D) (G) (N)



Marmoura Favourite



Cheese Kunafa (D) (G) (N)

Golden baked kunafa layered with melted cheese and finished with pistachios and fragrant sugar syrup.

42

كنافة بالجبنه

كنافة مخبوزة تقليدية طبقات مع جبنه ذائبة، مزينة بالفستق الحلي وشراب السكر.



French Toast (G) (D) (E)

Golden French toast with a soft, fluffy centre and delicately crisp edges.

45

توست فرنسي

توست فرنسي ذهبي، طري وهش من الداخل، مع أطراف مقرمشة برفق.

Mixed Fruit Platter

Fresh slices of assorted fruits

55

طبق فواكه مشكلة

شرائح طازجة من الفواكه المتنوعة

(G) Gluten (D) Dairy (N) Nuts (S) Sesame (SF) Shellfish (F) Fish (E) Egg

All prices are in UAE dirham and are inclusive of all applicable service charges and taxes. الأسعار المذكورة بالدرهم الإماراتي، وتشمل رسم الخدمة والضرائب.



Riz Bfil Hallib D N

Traditional Lebanese rice pudding infused with rose water and orange blossom, finished with pistachios.

25

أرز بالحليب

أرز بالحليب على الطريقة اللبنانية مع ماء الورد وماء الزهر، ومزين بالفستق الحلي.

Muhalabia D N

Silky Lebanese milk pudding scented with orange blossom and finished with pistachios.

35

مهلبية

مهلبية لبنانية معطرة بماء الزهر ومزينة بالفستق الحلي.



Umm Ali D G N

Warm Middle Eastern bread pudding layered with milk, cream and flaky pastry, finished with pistachios.

35

أم علي

بودنج خبز شرق أوسطي دافئ مع حليب، كريمة، معجنات قشرية، وفستق حلي.



Ice Cream Selection D G

Vanilla or chocolate

19

آيس كريم

فانيليا أو شوكولاتة.



G Gluten D Dairy N Nuts SS Sesame SF Shellfish F Fish E Egg

الأسعار المذكورة بالدرهم الإماراتي، وتشمل رسم الخدمة والضرائب. All prices are in UAE dirham and are inclusive of all applicable service charges and taxes.

Lebanese Fruit Cocktails *Must Try*

كوكتيلات الفواكه اللبنانية



Strawberry Moon

A refreshing strawberry blend with vanilla ice cream and fresh fruits, crowned with ashta, nuts and honey.

39

ستروبري مون

فواكه طازجة (موز-كيوي-تفاح-فراولة) مع ايس كريم فانيليا وعصير الفراولة الطازج والقشطة والمكسرات والعسل.

(D) (G) (N)



Avocado Secrets

Creamy avocado blended with fresh fruits and vanilla ice cream, layered with strawberry purée, ashta, honey and nuts.

42

افوكادو سيكرت

فواكه طازجة (موز-كيوي-تفاح-فراولة) مع ايس كريم فانيليا وعصير الافوكادو الطازج والقشطة وشراب الفراولة والمكسرات والعسل.

(D) (G) (N)



Mango Bliss

Fresh fruits layered with vanilla ice cream and mango juice, finished with ashta, nuts and honey.

39

مانجو بلس

فواكه طازجة (موز-كيوي-تفاح-فراولة) مع ايس كريم فانيليا وعصير المانجو الطازج والقشطة وشراب الفراولة والمكسرات والعسل.

(D) (G) (N)

(G) Gluten (D) Dairy (N) Nuts (SS) Sesame (SF) Shellfish (F) Fish (E) Egg

الأسعار المذكورة بالدرهم الإماراتي، وتشمل رسم الخدمة والضرائب. All prices are in UAE dirham and are inclusive of all applicable service charges and taxes.

Tropical Pineapple Chll

Pineapple, passion fruit, ginger and lemon blended with chia seeds and fresh pineapple, finished with basil.

35

أناناس استوائي منعش

مزيج من الأناناس والباشن فروت والزنجبيل والليمون مع بذور الشيا وقطع الأناناس الطازجة، ويزين بالريحان.



Chocolate Rush

(D) (G) (N)

Nutella and chocolate ice cream blended with chocolate and hazelnut, layered with ladyfinger biscuits and finished with whipped cream, nuts and chocolate sticks.

45

شوكلت رش

مزيج من النوتيلا وأيس كريم الشوكولاتة مع الشوكولاتة والبندق، بطبقات من بسكويت ليدي فنغر، ومزّين بالكريمة المخفوقة والمكسرات وأصابع الشوكولاتة.



موهيتو Mojitos

Passion Fruit Mint

32

موهيتو الفواكة
الاستوائية

Strawberry Mint

32

موهيتو الفراولة

Classic Mint

29

موهيتو الليمون
والنعناع المنعش



(G) Gluten (D) Dairy (N) Nuts (SS) Sesame (SF) Shellfish (F) Fish (E) Egg

All prices are in UAE dirham and are inclusive of all applicable service charges and taxes. الأسعار المذكورة بالدرهم الإماراتي، وتشمل رسم الخدمة والضرائب.

Traditional Turkish Coffee

Traditionally prepared in hot sand with or without cardamom.

26

قهوة تركية تقليدية

تُحضّر تقليديًا على الرمل الساخن، مع الهيل أو بدون.



Hot Beverages

المشروبات الساخنة

Espresso	20	اسبرسو
Double Espresso	25	اسبرسو مضاعف
Americano	22	أمريكانو
Piccolo	24	بيكولو
Cortado	25	كورتادو
Mocha	30	موكا
Macchiato	25	ميكاتو
Cappuccino	25	كابيتشينو
Latte	30	لاتيه
Spanish Latte	35	لاتيه اسباني
Matcha Latte	35	ماتشا لاتيه
Flat White	25	فلات وايت
Sahlab	35	سحلب
Hot Chocolate	25	الشيكولاتة الساخنة

Selection of Tea

تشكيلة الشاي

Moroccan Tea	35	الشاي المغربي
Herbal Peppermint	22	شاي النعناع العشبي
Royal Breakfast	22	الشاي الاحمر
Green Tea	22	الشاي الاخضر
Jasmine Tea	22	شاي الياسمين
Ginger Calm Tea	22	شاي الزنجبيل
Chamomile Tea	22	شاي البابونج
Hibiscus Tea	30	الكرديه

Fresh Natural Juices

العصائر الطازجة

Orange	30	عصير البرتقال
Watermelon	30	عصير البطيخ الاحمر
Pineapple	30	عصير الاناناس
Carrot	30	عصير الجزر
Apple	30	عصير التفاح
Lemon Mint	30	عصير الليمون مع النعناع
Strawberry	30	عصير الفراولة
Mango	30	عصير المانجو
Lemonade	30	عصير الليمون الطازج

Soft Drinks

المشروبات الغازية

Coke/ Sprite/ Fanta	15	كوكاكولا / سبرايت / فانتا
Red Bull/ Red bull SF	25	ريد بُل / ريد بُل خالي من السكر

Milk Shakes

ميلك شيك

Vanilla Milkshake	35	ميلك شيك الفانيليا
Chocolate Milkshake	35	ميلك شيك الشيكولاتة
Strawberry Milkshake	35	ميلك شيك الفراولة

Water

المياه

Small Local Water	13	مياه محلية صغيرة
Large Local Water	18	مياه محلية كبيرة
Voss Still Small	20	مياه مستوردة صغيرة
Voss Still Large	28	مياه مستوردة كبيرة
Voss Sparkling Small	20	مياه فوارة صغيرة
Voss Sparkling Large	28	مياه فوارة كبيرة

Shisha

شيشة



Hubbly Bubbly

Signature Mixes

99

خلطات مميزة

Grape with Mint

عنب مع نعناع

Lemon with Mint

ليمون مع نعناع

Gum with Mint

علكة مع نعناع

Cinnamon with Gum

قرقة مع علكة

Grape with Berry

عنب مع توت

Watermelon with Mint

بطيخ مع نعناع

Blueberry with Mint

توت أزرق مع نعناع

Orange with Mint

برتقال مع نعناع

Cocktail Flakes

رقائق الكوكتيل

Love 66

حب 66

Hawaii

هاواي

Lady Killer

ليدي كيلر

Skyfall

سكاي فول

Single Flavour

99

نكهة واحدة

Grape

عنب

Sweet Melon

شمام

Gum

علكة

Strawberry

فراولة

Blueberry

توت أزرق

Mango

مانجو

Mint

نعناع

Peach

خوخ

Orange

برتقال

Kiwi

كيوي

Watermelon

بطيخ

Blue Mist

ضباب أزرق

Kass

قص

Vanilla

فانيليا

Salloum

سلوم

Double Apple

تفاحتين

Fresh Shisha Head

50

تغيير رأس الشيشة

Cigarettes

35

سجائر

Marlboro Red / Gold / Double Ice

مالبورو أحمر / غولد / دبل آيس



www.marmourarestaurants.com